
SP 

1. De Wet Verplichte Geestelijke Gezondheidszorg (WVGGz) wordt per 1 januari 2020 ingevoerd. Zijn 

hier in relatie tot de oude wet hogere financiële gevolgen voor te verwachten? 

 

Antwoord: 

Het rijk stelt via het gemeentefonds middelen beschikbaar voor de uitvoering van de Wvggz. De 

Wvggz kent een aantal verplichtingen die de oude wet niet kende en deze verplichtingen brengen 

kosten met zich mee. De hoogte van deze kosten hangen af van de keuzes die gemaakt worden bij 

de uitvoering van de verplichtingen. Hierover wordt regionaal nog overleg gevoerd. Het is het 

streven van alle gemeenten om binnen de door het rijk beschikbaar gestelde middelen te blijven.  

 

2. Hoe het staat met de aanleg van parkeerterrein Flevolaan.? 

 

Antwoord: 

De planning voor de aanleg van het parkeerterrein aan de Flevolaan is nog niet bekend. Binnenkort 

zal de raad via een raadsbrief verder geïnformeerd worden over de stand van zaken van het 

parkeerterrein Flevolaan. 

 

 

3. Komt er een nieuwe ISV subsidie waarmee het parkeerterrein op de Noorderkade kan worden 

aangelegd? 

 

Antwoord: 

We hebben weliswaar een extra jaar tot 1 augustus 2020 gekregen voor de uitvoering van de ISV-3-

periode , maar er kunnen geen nieuwe projecten – zoals de Noorderkade - worden opgevoerd. Er 

komt hierna geen nieuwe ISV-subsidie. 

 

4. Wat zijn de financiële gevolgen van de omzetting van de reserve onderhoud kapitaalgoederen naar 

een voorziening onderhoud kapitaalgoederen? 

 

Antwoord: 

In principe zijn er in financiële zin geen gevolgen: de berekende jaarlijkse storting in de reserve 

wordt nu een jaarlijkse storting in de voorziening. Als met de omzetting tevens een hercalculatie van 

het groot onderhoud wordt gedaan kan dit leiden tot een aanpassing van de jaarlijkse storting; 

 

5. Er wordt ook al vele jaren gesproken over revitalisering van industrieterrein de Krabbersplaat. 

Komt/is hiervoor nu een plan en is hiervoor HIRB subsidie aangevraagd? 

 

Antwoord: 

In 2011 is er HIRB subsidie aangevraagd voor onderzoek en sinds 2017 is er een 

beeldkwaliteitsfonds voor Krabbersplaat  met HIRB subsidie. Voor 2020 staat er in het 

Uitvoeringsplan dat er een herstructureringsplan gemaakt wordt. Indien mogelijk zullen we daar 

ook de HIRB voor inschakelen.  

 

 



6. Kunt u aangeven welke Westfriese speerpunten worden ingebracht bij het Onwikkelingsbedrijf 

Noord-Holland Noord? 

 

Antwoord: 

Het Ontwikkelingsbedrijf Noord-Holland Noord heeft een aantal vaste taken zoals promotie van de 

regio, uitvoering van de toeristische promotie, bedrijvenloket en acquisitie. Daarnaast is er ruimte 

voor projecten en speerpunten. Vanuit Westfriesland hebben wij voor het jaarplan 2020  onder 

andere de volgende aanvullende speerpunten en aandachtspunten ingebracht : 

 Aansluiten op de vastgestelde ambities uit het Pact van Westfriesland  

 Meer aandacht voor een brede MKB strategie (met o.a. digitalisering en verduurzaming) 

 Meer aandacht voor onderwijs en arbeidsmarkt   

 Opstarten pilot project energie  

 Meer financieel inzicht per project  

7. Er bereiken ons verontrustende berichten dat ook de wijkzorg onder druk staat. Dit leidt/kan leiden 

tot schrijnende situaties. Kunt u in overleg met de zorgverzekeringen nagaan hoe dit binnen 

Enkhuizen gesteld is en hoe dit aangepakt kan worden om hierin verlichting te bieden aan onze 

kwetsbare ouderen en hun al zwaar belaste mantelzorgers? 

 

Antwoord: 

Wij gaan in eerste instantie in overleg met de organisatie die de wijkverpleging uitvoert in de 

gemeente om na te gaan of ze het door u aangegeven signaal herkennen. Indien nodig zullen wij de 

zorgverzekeraar betrekken.  

 

8. Komt de verordening abonnementstarief nog langs de raad? 

 

Antwoord: 

Het abonnementstarief wordt met in gang van 1 januari 2020 verankerd in de Wet 

maatschappelijke ondersteuning 2015. In raadsvergadering van  december wordt een geheel 

nieuwe Wmo-verordening ter besluitvorming aangeboden. Hierin zijn artikelen over het 

abonnementstarief opgenomen. 

 

9. In de indicatoren staat bij jeugd een percentage. Alleen is niet duidelijk waarvan het percentage 

genomen. Kan dit toegevoegd worden. Deze kengetallen staan wel opgenomen in de jaarrekening. 

Is het een idee dit ook toe te voegen aan de begroting? 

 

Antwoord: 

In de kolom eenheid staat een toelichting over het percentage of het getal zoals opgenomen in de 

kolommen Begroting 2018. 

 

10. Vindt er binnen het Pact van Westfriesland overleg plaats over de schokkende beelden van Zembla 

met betrekking tot de bestrijdingsmiddelen? 

 

Antwoord: 



In de opgave van het Pact van Westfriesland heeft vitaliteit een plaats binnen het thema 

Wonen&Leefbaarheid en Zorg&Sociaal Domein. Er vindt geen specifiek overleg plaats over het 

gebruik van bestrijdingsmiddelen. 

 

11. Is al bekend wat de gevolgen zijn van de septembercirculaire? 

 

Antwoord: 

Inzake de Septembercirculaire 2019  is afgelopen week  een raadsbrief verzonden; 

 

12. Is het acceptabel dat ons solvabiliteitsrisico onder de 20% daalt? 

 

Antwoord: 

Onder solvabiliteitsratio wordt verstaan het eigen vermogen als percentage van het balanstotaal. 

Volgens het ministerie van BZK wordt een solvabiliteitsratio tussen de 20% en 50% als gemiddeld 

beschouwd. Enkhuizen heeft in 2020 een solvabiliteitsratio van 22%, maar dit loopt in de meer-

jarenraming af, onder andere als gevolg van geraamde onttrekkingen uit de reserve sociaal domein. 

In hoeverre dit acceptabel is hangt mede af van de meerjarenraming: als structurele uitgaven 

worden gedekt met structurele inkomsten is een lager solvabiliteitsratio acceptabel. Op bladzijde 

116 van de Begroting 2020 wordt een positief structureel begrotingssaldo in meerjarenperspectief 

gepresenteerd; 

 

HEA 

1. Bij de vermelde indicatoren Dienstverlening wordt aangeven dat de cijfers over 2019 bekend zijn in 

september 2019. Wij hebben die nog niet mogen zien. Kan ook eigenlijk niet, wanneer kunnen we 

die verwachten? 

 

Antwoord: 

De cijfers van waar staat je gemeente zijn op 15 oktober 2019 vastgesteld door het college.  De 

cijfers voor de Enkhuizen zijn inmiddels gepubliceerd op het RIS.  

D66 

1. Wanneer zijn de tarieven voor de rioolheffing 2020 bekend?   

 

Antwoord: 

In december wordt de belastingnota aangeboden aan de raad;  4  november voorafgaand aan het 

presidium wordt u hierover geïnformeerd.  

 


